
 

Geachte lezer, 

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door Stadspartij 100% voor 

Groningen gestelde vragen ex art. 36 RvO over berichten in de media over de 

financiële positie van de RUG. De brief van de vragensteller treft u als bijlage aan.  

 

1. Onze fractie vraagt zich af of u bekend met de huidige situatie van de RUG en 

daarover met de RUG in gesprek bent? 

 

Wij hebben kennis genomen van de berichten in de media over de financiële positie 

van de RUG. Daarnaast spreken wij in reguliere overleggen met de RUG – zoals het 

Akkoord van Groningen - over dit soort ontwikkelingen.   

 

2. Bent u het met ons eens dat deze situatie niet alleen een nadelig effect kan 

hebben op de studenten die nu een studie volgen in Groningen, maar ook voor 

eventuele toekomstige studenten? 

 

Het is vooralsnog onbekend wat de effecten van de financiële situatie zijn op huidige 

en toekomstige studenten. Net als alle andere universiteiten in Nederland verhoogt de 

RUG het collegegeldtarief voor non-EU studenten, maar dit heeft dus geen invloed op 

de positie ten opzichte van andere Nederlandse universiteiten. Bovendien is dit tarief 

in andere landen vaak hoger. Mede daarom blijft Groningen een aantrekkelijke stad 

om te studeren. Voorlopig houden de aangekondigde maatregelen van de RUG 

hoofdzakelijk in dat eerder voorspelde groei er niet – of in mindere mate - komt, 

waardoor personele groei en huisvestingsplannen opnieuw moeten worden afgewogen. 
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Volgvel 1 

 

3. Is het college het met ons eens dat de mogelijke nadelige gevolgen kunnen zijn 

dat door een inkrimping van de RUG: 

- Groningen minder aantrekkelijker kan worden voor studenten om in 

Groningen te studeren en te wonen? 

- Dit de diversiteit van Groningen flink kan veranderen? 

 

Wij zijn het met u eens dat de RUG en haar werknemers en studenten erg belangrijk 

zijn voor Groningen. De RUG bepaalt mede het karakter van studentenstad Groningen 

en is cruciaal voor de Groninger en noordelijke economische en culturele 

aantrekkelijkheid, alsmede voor de diversiteit van de Groninger samenleving. Het is 

daarom erg belangrijk dat de RUG haar positie als vooraanstaande universiteit en 

Groningen haar positie als aantrekkelijke (studenten)stad behoudt.  

 

Om dit te bereiken werken wij samen met Rijksuniversiteit, de Hanzehogeschool, 

Noorderpoort, Alfa-College, UMCG, Martini Ziekenhuis en provincie Groningen in 

het Akkoord van Groningen. In het Akkoord van Groningen werken we samen met 

deze partijen aan het positioneren en profileren van Groningen als internationale 

kennisstad en regio. Zo werken we gezamenlijk aan campusontwikkelingen, 

internationaal welkomstbeleid en een toekomstbestendige arbeidsmarkt.  

 

Het is daarbij ook belangrijk om op te merken dat de RUG een periode van groei 

achter de rug heeft als het gaat om studentenaantallen. Waar er in 2010 nog circa 

27.000 studenten studeerden aan de RUG, waren dat er in 2023 ruim 35.000. De RUG 

blijkt jaar in jaar uit een aantrekkelijke universiteit - en Groningen een aantrekkelijke 

stad - om te studeren voor studenten uit binnen- en buitenland. Tegelijkertijd 

realiseren we ons dat we moeten blijven samenwerken om dat zo te houden, 

bijvoorbeeld wanneer het gaat om huisvesting, profilering en campusontwikkeling.  

 

4. Welke mogelijkheden ziet het college om de RUG te ondersteunen, 

bijvoorbeeld in de vorm van advies of lobbywerk? 

 

In het Akkoord van Groningen werken we samen met de RUG en andere 

onderwijspartijen. Onder andere door samen op te trekken in de lobby. Wij gaan ook 

over dit onderwerp met de RUG in gesprek om te kijken of gezamenlijk lobby-actie 

gewenst is.  

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd,  

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 


